
ZASEDÁNÍ  KOMISE  ŽIVOTNÍHO  PROSTŘEDÍ  DNE 4.5.2011 
 

Zápis  
 
 

 
A) Přítomni: - viz prezen ční listina 
B) Průběh jednání: 
 

 
1. KANALIZACE 

Bezpečnostní přelivy na rekonstruované kanalizační stoce – Velimská, Hodkovská: 
Zástupci PVK se z dnešního jednání omluvili, budou pozváni na příště. 
Komise požaduje upřesnění informací uvedených v předložené  ( členům komise 
rozeslané) zprávě a jejich vysvětlení. 
Zástupci PVK budou pozváni na příští zasedání na 17:oo hod. – zajistí paní 
Kozáková 
 
Nižší Starokolínská ( severní strana) 
Zjištěn výtok znečištěné vody ve škarpě v parku Blatov s následným odtokem směr 
rybník Blatov. 
Paní Kozáková informovala, že závěrečná kontrolní prohlídka kanalizace v této části 
proběhne 26.5.2011. Po vydání kolaudačního souhlasu, se budou moci připojovat 
okolní domy na základě svých povolení. 
Následně bude nutno dokončit dešťovou kanalizaci. O finančním zajištění této stavby 
se jedná. 
Problém výtoku splašků se řeší, budou prováděny kontroly vývozu septiků u 
jednotlivých domů až do doby než se tyto domy připojí na kanalizaci. 
Komise provede kontrolu stavu rozpracovanosti přípojek v srpnu 2011 a pokud 
nebude problém výtoku do září 2011 vyřešen bude výrazně eskalován. 
 
Starokolínská jižní strana 
Majitelé nemovitostí na této straně ulice v úseku cca od pizzerie po dům před čínskou 
restaurací a  majitelé nemovitostí přiléhajících k tomuto úseku, kteří nejsou připojeni 
na kanalizaci byli vyzváni k předkládání dokladů o vývozu septiků. Lístky o vývozu 
předkládají paní Gurovičové.  Napojit se na kanalizaci budou moci, až bude kanalizace 
na Starokolínské ( horní) vybudována. 
 
 

2. VČELAŘI 
O dalších aktivitách bude komise informována po jejich pokračování v podzimních 
měsících. 
 
Křídlatka zjištěná v části této lokality bude odstraněna během měsíce června 
(dostatečná listová plocha pro vstřebání postřiku). 
Zajistí paní Slabochová 
 
 



3. ZELEŇ u POLYFUNKČNÍHO  DOMU 
Komise se seznámila s cenovými návrhy. 
Úrčitou úpravu je možné zrealizovat. Stávající řešení „city bloky“ není považováno za 
optimální. Zástupce TSK pan Tumpach potvrdil platnost stanoviska TSK z 23.2.2011 
s drobnou úpravou. Mezery mezi osazenými obrubníky by stačily po 3 m cca 15 cm. 
Navržené osazení ocelového zábradlí jako druhá možnost řešení se nezdá vhodné jak 
z hlediska blízkosti jeho umístění ke krajnici vozovky, tak z hlediska estetického. 
S písemným  stanoviskem TSK ze dne 23.2.2011 se ztotožňuje i MHMP, Odbor 
dopravy stanoviskem ze dne 13.4.2011. 
Komise byla informována o podmínkách úpravy tohoto pásu. Nesmí dojít ke zúžení 
komunikace, musí být zajištěno její odvodnění, veškeré úpravy zůstanou ve správě 
MČ. 
Pan Tumpach navrhuje řešení, kdy za obrubníky bude mělký zářez ( hlubší nelze 
z důvodu umístění inž.sítí) vyplněný kačírkem pro vsakování vody a svah dále 
směrem k chodníku bude pokryt zelení.  
Paní JUDr. Kozáková upozornila, že RMČ P21 zadala dopravní komisi ( DK) úkol 
řešit spolu s TSK a MHMP odborem dopravy zlepšení průchodnosti křižovatky. Je 
tedy možné, že části plochy vedle komunikace budou použity např. pro odbočovací 
pruhy. 
Záměr KŽP musí být koordinován s plněním úkolu DK. 
Vedoucí OMI, RNDr. Beroušková upozornila, že „city bloky“  byly umístěny na 
žádost policie.  Komise se domluvila, že nejprve požádá o vyjádření kpt.Hovorku. 
Bude pozván spolu s panem Tumpachem na příští jednání KŽP na 16:00hod. 
Zajistí paní JUDr. Kozáková. 
 
Zelený pás u zábradlí u ul. Starokolínské mezi prodejnou pizzy ( č.p.183) a 
č.p.192 bude osázen zelení. Komise odsouhlasila předložený návrh na osázení včetně 
jeho ceny a pověřila paní Slabochovou objednáním provedení. 
Zajistí paní  Slabochová  
OMI bylo požádáno o zajištění opravy zábradlí v tomto místě . 
KŽP vznesla návrh prověřit možnost převzetí tohoto záhonu do péče blízké prodejně 
květin s možností prezentace – doplňkové výzdoby. Majitele osloví a možnosti prověří  
Ing. Hartman. 
Zajistí pan Ing. Hartman 
 
 

4. EVIDENCE  CEST 
Evidence cest  povinná dle § 63 zákona č. 114/1992 na mapce je již hotova. 
Překlápění této evidence do tabulky s popisem a parcelními čísly pokračuje. 
Zajistí paní Slabochová 
 
Jižní cesty - je nutno zajistit návaznost těchto cest na MČ Běchovice,  MČ Koloděje 
a obec Sibřinu. Nejvhodnější bude oslovit starosty.  
Evidence jižních cest do tabulky bude dokončena. Dále budeme pokračovat 
navrženým projektem na „rekreační okruh“ s návazností na sousední MČ a obce.  
 
 

5. PLOCHY LESA  
Téma plochy lesa ukončeno, navážeme na něj výstupem do Újezdského zpravodaje - 
rok lesa. 



 
 
 

6. REKLAMNÍ TABULE 
Paní JUDr. Kozáková informovala, že TSK dostalo od MHMP pokyn zajistit 
odstranění reklamních tabulí umístěných při ul. Starokolínská a Novosibřinská   bez 
náležitých povolení. Odstranění zatím nebylo provedeno, zaurgujeme. 
Zajistí paní JUDr. Kozáková 
 

 
7. PŘÍRODNÍ REZERVACE, plán péče 

termín odevzdání připomínek –  27.6.2011.  
Komise se rozhodla toto téma projednat na příštím zasedání. Upozorňujeme členy 
KŽP že příští zasedání komise je poslední termín k včasnému projednání. Je nutné, 
aby se každý člen KŽP seznámil s podklady, které byly rozeslány a připravil si 
připomínky. 

 
 

8. HNOJIŠTĚ POD SKALKOU, závory na přístupové cesty 
Paní Slabochová předložila komisi fotodokumentaci ( pozůstatek býv. hnojiště, černé 
skládky, pohledy na jižní cestu a místa možného umístění závor) . 
Komise se domluvila, že v první řadě osloví majitele pozemku a  jeho uživatele, a 
zkusí domluvit  možnou rekultivaci, aby bylo možno dokončit záměr výsadby 
stromořadí. Oslovené pozveme na OŽPD k projednání. 
Zajistí paní Slabochová a paní JUDr. Kozáková. 
Závory či zábrany – úkol pokračuje, nutno připravit podklady možného řešení. 
 
 

9. Skládka za ČOV. Podnět postoupen MČ Praha Běchovice, která je kompetentní 
k vyřízení. 
 
 

10. Komise se seznámila s plánem těžby v Klánovickém lese pro tento rok.  
 
 

11. Komise byla informována, že na počátku lesní cesty na Úvaly proti hotelu Smolík je 
osazena dopravní značka B1, zákaz vjezdu. Znamená to tedy i zákaz vjezdu cyklistů.  
Paní JUDr. Kozáková byla požádána o prověření této dopr. značky, zjištění, kdo 
značku bez souhlasu odboru dopravy umístil, a zajištění úpravy tak, aby byl cyklistům 
vjezd úředně povolen. Jde o významnou (ač dosud neznačenou) cyklotrasu s velkým 
rekreačním významem a též  hlavní složku bezexhalační alternativní dopravy do Úval. 
Tuto významnou pozitivní roli rámci místního životního prostředí je třeba rozvíjet, 
posilovat a chránit. 
Zajistí paní JUDr. Kozáková 
  
 

12. Členové a tajemník KŽP 
Paní Slabochová informovala komisi o nutnosti připravit k odsouhlasení RMČ  
jmenování  dalších členů KŽP – pana MVDr. Miloslava Hoda, pana Pavla Švejnohu  a 
jmenování paní Slabochové tajemnicí této komise. 



Materiál do RMČ připraví paní Slabochová, RMČ předloží pan Ing. Hartman 
 
 
Příští zasedání se uskuteční 8.6.2011, ve středu, od 16:00 v malé 
zasedací místnosti. 
 
Zapsala Slabochová Dana, doplnil a kontroloval předseda komise M. Hartman 


